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           Obec Rudná, Rudná č. 69, 048 01  Rožňava 
                  IČO: 00328774, tel.: 058/7321986, e-mail: obecnyurad@obecrudna.sk 

 

 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Rudná,  

konaného dňa 10.05.2023 
___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:  Ildikó Iglaiová, starosta obce 

   Poslanci obecného zastupiteľstva: Csaba Ádám, Márk Kiss,  

   Benjamín Pardon, Erik Tokár 

 

Ospravedlnení:  Ing. Ján Rabas  

Ďalší prítomní:  Ing. Miriam Barnová, zamestnanec obce 

Verejnosť:  Juraj Bukovič, Ildikó Bukovičová, Katarína Burkovská, Mgr. Henrieta 

Horváthová, Eva Kerekešová, Karol Kohulák, Anna Szaniszlóová, Ildikó 

Šimonová, Naďa Vanyová 

  

PROGRAM: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

4. Informácia o plnení uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

10.01.2023. 

5. Informácia o plnení uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

09.03.2023. 

6. a) Návrh záverečného účtu obce za rok 2022  

b) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2022  

c) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

7. Návrh rozpočtových opatrení na rok 2023.  

8. Deň obce 2023.  

9. Zmluvy a návrhy zmlúv 2023.  

10. Elektroinštalácia na futbalovom ihrisku. 

11. Rôzne 

12. Záver 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila Ildikó Iglaiová, starosta obce. Privítala všetkých 

prítomných.  

Starostka konštatovala, že  počet prítomných poslancov je 4 a OZ je uznášania schopné. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Overovatelia zápisnice: Erik Tokár, Benjamín Pardon  

Zapisovateľka:               Ing. Miriam Barnová 
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Uznesenie OZ č. 34/10052023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rudná berie na vedomie overovateľov a zapisovateľku.  

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania OZ  

 

Návrhy poslancov: 

Návrhy poslancov na doplnenie programu neboli.  

 

Návrh starostu obce:  

Návrhy starostu na doplnenie programu neboli.  

 

Uznesenie OZ č. 35/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rudná schvaľuje program rokovania.  

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

4. Informácia o plnení uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

10.01.2023. 

5. Informácia o plnení uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

09.03.2023. 

6. a) Návrh záverečného účtu obce za rok 2022  

b) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2022  

c) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

7. Návrh rozpočtových opatrení na rok 2023.  

8. Deň obce 2023.  

9. Zmluvy a návrhy zmlúv 2023.  

10. Elektroinštalácia na futbalovom ihrisku. 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

 



3 

K bodu 4. Informácia o plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 10.01.2023 

 

S plnením uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Rudná, konaného 

dňa 10.01.2023 oboznámila poslancov a prítomnú verejnosť starostka obce. Plnenie uznesení 

tvorí prílohu zápisnice.  

 

Pri informáciách o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 

dňa 10.01.2023 navrhli poslanci obecného zastupiteľstva, aby bola problematika vypínania 

verejného osvetlenia prerokovaná v bode rôzne.  

 

Uznesenie OZ č. 36/10052023 – OZ 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rudná v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. berie na vedomie informáciu o plnení uznesení zo zasadnutia obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 10.01.2023. 

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
 

K bodu 5. Informácia o plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 09.03.2023 

 

S plnením uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Rudná, konaného 

dňa 09.03.2023 oboznámila poslancov a prítomnú verejnosť starostka obce. Plnenie uznesení 

tvorí prílohu zápisnice.  

 

Uznesenie OZ č. 37/10052023 – OZ 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rudná v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. berie na vedomie informáciu o plnení uznesení zo zasadnutia obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 09.03.2023. 

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
 

K bodu 6. a), b) a c) Návrh záverečného účtu obce za rok 2022, Stanovisko hlavného  

kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2022 a Správa o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2022 

 

Návrh záverečného účtu bol dňa 31.01.2023 zverejnený na webovej stránke obce aj na CUET 

(centrálna úradná elektronická tabuľa) a pred zasadnutím obecného zastupiteľstva doručený 

členom OZ aj hlavnému kontrolórovi obce. Starostka obce Ildikó Iglaiová, predniesla 
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významné body záverečného účtu, plnenie rozpočtu a výsledok hospodárenia za rok 2022. 

Stanovisko k návrhu záverečného účtu predložil hlavný kontrolór obce, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. Hlavný kontrolór obce predniesol správu o kontrolnej činnosti za rok 2022, ktorá 

tvorí prílohu zápisnice.  

 

Uznesenie OZ č. 38/10052023 – OZ 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rudná v súlade § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

- správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 a stanovisko hlavného       

kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2022. 

schvaľuje bez výhrad 

- záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2022. 

schvaľuje  

1. prebytok hospodárenia v sume 14.086,80 €, zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. 

a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene   a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

2. použitie prebytku na tvorbu rezervného fondu v sume 14.086,80 €.  

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
 

K bodu 7. Návrh rozpočtových opatrení na rok 2023  

 

Ildikó Iglaiová, starostka obce oboznámila členov obecného zastupiteľstva so skutočnosťami, 

ktoré nastali po schválení rozpočtu na roky 2023 – 2025 uznesením č. 15/16122022-OZ a ktoré 

boli zahrnuté do návrhu na úpravu rozpočtu I. rozpočtovým opatrením.  

Návrh na úpravu rozpočtu a navrhovaný upravený rozpočet, bol členom obecného 

zastupiteľstva zaslaný s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva a tvorí prílohu 

zápisnice.  

Návrh na úpravu rozpočtu obce Rudná za rok 2023 bol na webovej stránke zverejnený 

dňa 19.4.2023 a spočíva hlavne v nasledovných zmenách :  

Zmeny v príjmovej časti rozpočtu:  

- zvýšenie príjmovej časti bežného rozpočtu vo výške 188.111 € z dôvodu zapojenia 

dotácie z Environmentálneho rozpočtu, 

- príjmová finančná operácia - zníženie stavu použitia rezervného fondu plánovaného 

vo výške 30.000 € o 18.900 € z dôvodu, že požitie rezervného fondu v mesiaci marec 

na základe uznesenia 32/09032023-OZ na rekonštrukciu MŠ bolo vo výške 11.268 €, 

- príjmová finančná operácia – zvýšenie z dôvodu prijatia úveru od Environmentálneho 

fondu vo výške 43.735 €, o ktorom rozhodlo obecné zastupiteľstvo Uznesením 

č. 26/10012023 – OZ, 

- celkové navýšenie príjmovej časti rozpočtu o 212.946 €. 

Zmeny vo výdavkovej časti rozpočtu :  

- zvýšenie bežných výdavkov o 11.620 €, pozostávajúceho hlavne zo zvýšenia výdavkov 

na odchodné riaditeľky MŠ pri odchode na predčasný starobný dôchodok vrátane 
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odvodov, zvýšenia výdavkov na spotrebu energií (hlavne zemného plynu), odstupného 

bývalej starostke obce Mgr. Horváthovej a zníženia plánovaných výdavkov v rámci 

rozvoja obce na mzdy a odvody, nakoľko je zamestnanec iba na polovičný úväzok, 

zníženia plánovaných výdavkov v rámci plánovanej opatrovateľskej činnosti na mzdy 

a odvody a zvýšenia výdavkov spojených s úvermi (úroky a poplatky banke), 

- zvýšenia kapitálových výdavkov o 194.946 €, pozostávajúceho z použitia úveru 

z Environmentálneho fondu na neoprávnené výdavky na rekonštrukciu MŠ (43.735 €), 

zníženia výdavkov spojených s rekonštrukciou MŠ hradených z rezervného fondu 

aj z bežných výdavkov obce vo výške 36.900 € a zvýšenia kapitálových výdavkov 

spojených s rekonštrukciou MH hradených z dotácie z Environmentálneho fondu 

vo výške 134.015 € a zvýšenia kapitálov výdavkov vyplývajúcich z vrátky kapitálovej 

dotácie Environmentálnemu fondu vo výške 54.096 €, 

- zvýšenia výdavkových finančných operácií o 6.380 €, pozostávajúceho zo splátky istiny 

úroku z Environmentálneho fondu od 6/23 do 12/23 v zmysle splátkového kalendára, 

- celkové navýšenie výdavkovej časti rozpočtu o 212.946 €. 
 

Uznesenie OZ č. 39/10052023 – OZ 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rudná v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení schvaľuje 1. úpravu rozpočtu roka 2023 podľa predneseného návrhu.  

Upravený rozpočet bude po úprave v príjmovej časti v celkovom objeme 547.316 € 

a vo výdavkovej časti v celkovom objeme 547.316 €.  

 

 Schválený  

rozpočet 

Schválená úprava rozpočtu 

I. rozpočtové opatrenie 

Rozpočet po I. schválenej 

úprave 

Bežné príjmy 304 370  304 370 

Kapitálové príjmy - 188 111 188 111 

Príjmové finančné operácie 30 000 24 835 54 835 

Spolu upravený rozpočet 

príjmov 
334 370 212 946 547 316 

Bežné výdavky 273 690 11 620 285 310  

Kapitálové výdavky 60 680 194 946  255 626  

Výdavkové finančné operácie   6 380 6 380 

Spolu upravený rozpočet 

výdavkov 
334 370 212 946  547 316  

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
 

K bodu 8. Deň obce 2023  

 

Starostka obce informovala členov obecného zastupiteľstva s ponukami a návrhmi zmlúv 

súvisiacich s organizovaním Dňa obce, ktorý sa bude konať v sobotu 24.06.2023.  

Ponuka od p. Mareka Čižmárika – Hobby jazda Lipovník: 2 kone + lukostreľba za 200,00 € 

vrátane DPH - spôsob vysporiadania: faktúra.  
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Ponuka od Mgr. art. Vladimíra Zumríka – 3 nafukovacie atrakcie: šmykľavka, malá lezecká 

stena a skákacia atrakcia: faktúra na 600,00 € + DPH = 720,00 €. Ponuka atrakcií bola 

predložená k nahliadnutiu obecnému zastupiteľstvu.  
 

Dňa 20.3.2023 bolo objednané pódium od Obce Jovice o rozmeroch 5x4 m za cenu 200,00 € 

vrátane DPH (objednávka je zverejnená na stránke obce). 
 

Aktívnu účasť na dňoch obce s poníkom a s mini kontaktnou ZOO prisľúbila aj Ing. Andrea 

Gajdošová Minifarma Wattani Rudná.  
 

Na základe zmluvy o podaní umeleckého výkonu a udelení licencie na jeho použitie zabezpečí 

Miroslav Szabó (Jimmy band) večerný koncert v rámci podujatia Deň obce Rudná a súčasne 

zabezpečí ozvučenie a osvetlenie počas celodennej akcie. Zmluvná cena je v návrhu zmluvy 

stanovená vo výške 1.100,00 €.  

 
Uznesenie OZ č. 40/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Rudná v súvislosti s organizovaným Dňom obce Rudná schvaľuje:  

1. Ponuku od p. Mareka Čižmárika – Hobby jazda Lipovník za 2 kone a lukostreľbu 

v celkovej cene 200,00 € vrátane DPH (slovom: dvesto 0/100 EUR), ktorá bude 

vysporiadaná na základe faktúry.  

2. Ponuku od Mgr. art. Vladimíra Zumríka na 3 ks nafukovacích atrakcií: šmykľavka, malá 

lezecká stena a skákacia atrakcia. Cena 720,00 € s DPH za ponúknuté atrakcie bude 

vysporiadaná  na základe faktúry.  

3. Nájom, dodávku, montáž a odvoz pódia od Obce Jovice o rozmeroch 5x4 m za cenu 

200,00 € vrátane DPH.  

4. Uzatvorenie Zmluvy o podaní umeleckého výkonu a udelení licencie na jeho použitie 

s dodávateľom: Miroslav Szabó, Tokajská ulica 23/20, 044 02 Turňa nad Bodvou 

za večerný koncert, ozvučenie a osvetlenie počas Dňa obce Rudná za cenu 1.100,00 € 

(slovom: jedentisíc jednosto 0/100 EUR). 

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 

 

Starostka obce požiadala poslanca p. Ádáma, aby prostredníctvom hasičov z Jablonova 

nad Turňou zabezpečil na Deň obce penovú show pre deti. Csaba Ádám informoval prítomných 

o skutočnosti, že penová show je zabezpečená.  

 

K bodu 9. Zmluvy a návrhy zmlúv 2023  

Starostka obce informovala členov obecného zastupiteľstva, že Zmluva č. 323 0733 o bežnej 

dotácii v sume 3.000 € od Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR Bratislave bola doručená 

dňa 2.5.2023. Podpísaná bola odoslaná dňa 3.5.2023. 
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Uznesenie OZ č. 41/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Rudná berie na vedomie Zmluvu č. 323 0733 o bežnej dotácii 

v sume 3.000,00 € od Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR Bratislave na zabezpečenie potrieb 

a akcieschopnosti DHZO Rudná.  

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 

 

Róbert Kiss – KISSCAR, IČO : 47454628, Rudná č. 27, 048 01  Rudná požiadal dňa 25.4.2023 

obecné zastupiteľstvo o povolenie na umiestnenie reklamného banneru na oplotenie materskej 

školy zo strany od hlavnej cesty. Reklamný banner na odťahovú službu má rozmery 1 m x 1,6 m 

a súčasne požiadal o umiestnenie plechovej tabule servisu s rozmermi 0,7 x 0,7 m na železnú 

tyč oplotenia materskej školy zo strany od hlavnej cesty. Náklady na osadenie reklamných 

prvkov bude znášať v plnom rozsahu. Povolenie umiestniť reklamné prvky žiada na dobu 

neurčitú. 
 

Starostka obce preverovala ceny nájmu za 1 m2  prenajatej plochy a navrhuje obecnému 

zastupiteľstvu prehodnotiť ročný nájom vo výške 25 €/m2. Pri požadovaných plochách 1,6 m2 

a 0,5 m2, t. j. celkovo 2,1 m2  x 25 €, by bol ročný nájom 52,50 €. Návrh zmluvy o nájme 

reklamnej plochy bol vypracovaný pred zasadnutím obecného zastupiteľstva a zaslaný 

na prehodnotenie členom obecného zastupiteľstva.  

 

Pán poslanec Tokár navrhol prehodnotiť cenu nájmu každé 2 roky z dôvodu pravidelného 

nárastu cien. Kontrolór obce p. Kováč dodal, že prípadne je ešte možné upraviť v zmluve 

výpovednú lehotu. 

 

Uznesenie OZ č. 42/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Rudná  

schvaľuje  

- ročnú výšku nájmu za 1 m2 reklamnej plochy umiestnenej na oplotení materskej školy, 

resp. na železnej tyči oplotenia materskej školy zo strany od hlavnej cesty vo výške  

25 € pre roky 2023 a 2024. Cena nájmu za 1 m2 bude prehodnocovaná každé dva roky 

uznesením obecného zastupiteľstva do 31.12. končiaceho dvojročného obdobia.  

poveruje starostku obce  

- uzatvorením Zmluvy o nájme reklamnej plochy s nájomcom Róbert Kiss – KISSCAR, 

IČO: 47454628, Rudná č. 27, 048 01 Rudná  na dobu neurčitú od júna 2023. 

 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
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Obci Rudná bolo dňa 26.4.2023 mailom doručené oznámenie o podporení žiadosti o finančnú 

podporu z verejných zdrojov poskytovaných Fondom na podporu kultúry národnostných 

menšín v rámci výzvy č. 2/2023: Program 3.1.1 – Tvorba a uvedenie divadelného diela. 

Fond podporí našu žiadosť „Divadelné predstavenie Divadla Thália Színház“ zaregistrovanú 

pod č. 23-311-01639 a poskytnú nám finančné prostriedky vo výške 2 000,00 €. Rozhodnutie 

je zverejnené na webovom sídle fondu. Predloženie žiadosti, uzavretie Zmluvy o budúcej 

zmluve s divadlom a uvoľnenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie schválené 

Uznesením č. 30/100122023-OZ. 

 

Uznesenie OZ č. 43/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Rudná  

berie na vedomie  

rozhodnutie riaditeľa Fondu na podporu kultúry národnostných menšín o podporení žiadosti 

„Divadelné predstavenie Divadla Thália Színház“ a pridelení finančných prostriedkov vo výške 

2 000,00 € 

schvaľuje 

1. Uzatvorenie Zmluvy na odohranie divadelného predstavenia s Divadlom Thália Színház 

v Košiciach. Cena predstavenia:  2 000,00 €. 

2. Uvoľnenie finančných prostriedkov pre Divadlo Thália Színház v Košiciach, 

IČO: 31297862, vo výške 2 000,00 € na úhradu faktúry za odohranie divadelného 

predstavenia. 

3. Zmluvu o poskytnutí finančných prostriedkov č. 23-311-01639 na účel: „Divadelné 

predstavenie Divadla Thália Színház“. Poskytovateľ: Fond na podporu kultúry 

národnostných menšín, suma: 2 000,00 €. 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 

 

K bodu 10. Elektroinštalácia na futbalovom ihrisku  

 

V mesiaci apríl 2023 bola vykonaná firmou ELEKTROCOMP – Ján Gallo revízia elektrických 

zariadení v nasledovných objektoch:  

1. Obecný inkubátor vrátane bleskozvodu – hlavné nedostatky: v pivnici chýbajú kryty 

vypínačov a zásuviek a rozvodové krabice sú vlhké bez ochranných krytov. 

Starostka informovala, že po zvážení miery zavlhnutia priestorov je pravdepodobné, 

že celý okruh, ktorý sa nachádza v pivnici, bude odpojený.  

2. Požiarna zbrojnica – bez väčších nedostatkov: chýbali iba biele krytky 

pre elektroinštalačné krabice, ktoré boli doplnené. 

3. Dom smútku vrátane klimatizačnej jednotky a bleskozvodu – bez nedostatkov. 

4. Futbalové ihrisko – veľké nedostatky: káblové vedenia neboli osadené do ochranných 

rúrok, treba ich ukončiť v krabiciach, nefunkčné káblové vedenia je potrebné 

demontovať. Rovnako je potrebné domontovať v hlavnej rozvodovej skrini nefunkčné 

prvky, upraviť istiace prvky podľa amperickej zaťaženosti a doplniť ochranné kryty. 
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Nedostatky v technickej miestnosti pod rozvádzačom boli odstránené p. Mihalíkom, ktorý 

práce realizoval bezplatne. Ostatné spomenuté nedostatky je potrebné odstrániť. 
 

Vyplývajúc z výsledkov, uvedených v revíznej správe na futbalovom ihrisku, ponúkla firma 

ELEKTROCOMP – Ján Gallo, že po zaslaní objednávky obcou vykoná elektro-inštalačné práce 

v rozsahu zistených nedostatkov, aby bol technický stav elektroinštalácie vyhovujúci. Starostka 

obce navrhla vyžiadať od spomenutej firmy cenovú ponuku, o ktorej oboznámi poslancov 

obecného zastupiteľstva. Pán kontrolór ponúkol kontakt na firmu, ktorá tiež zabezpečuje 

elektroinštalačné práce. Od tejto firmy starostka tiež vyžiada cenovú ponuku a následne o nej 

informuje poslancov. 
 

Uznesenie OZ č. 44/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Rudná v súvislosti s odstránením nedostatkov zistených v elektro-

inštalácii futbalového ihriska schvaľuje vyžiadanie cenových ponúk od troch firiem 

na odstránenie nedostatkov uvedených v správe o pravidelnej odbornej prehliadke a odbornej 

skúške elektrického zariadenia na futbalovom ihrisku. 
 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
 

K bodu 11. Rôzne  
 

Starostka obce informovala členov obecného zastupiteľstva o výsledku previerky Okresnej 

prokuratúry Rožňava  zameranej na stav zákonnosti v postupe obce pri prevode nehnuteľného 

majetku obce a jeho prenechaní do nájmu podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov. Previerka bola zameraná na kontrolované obdobie predajov majetku 

od 1.9.2021 do 31.12.2022.  

Z osobného prerokovania protokolu bola vyhotovená zápisnica na Okresnej prokuratúre 

v Rožňave. Previerkou neboli zistené pochybenia takého charakteru, ktorý by odôvodňoval 

podanie opatrenia prokurátora. Bola prerokovaná potreba náležitej špecifikácie uznesení 

súvisiacich s prevodom obecného majetku (hlavne dôvod hodný osobitného zreteľa), 

ako aj potreba náležitej tvorby a vedenia spisového materiálu.  
 

Uznesenie OZ č. 45/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Rudná  berie na vedomie výsledok previerky Okresnej prokuratúry 

Rožňava  zameranej na stav zákonnosti v postupe obce pri prevode nehnuteľného majetku obce 

a jeho prenechaní do nájmu podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov. 
 

Hlasovanie: 

Za:  4 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon, Erik Tokár 

Proti:    

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
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Na základe návrhu poslancov bola následne v bode rôzne prerokovaná téma vypínania 

verejného osvetlenia. V súvislosti s vykonaným prieskumom, zameraným na vypínanie 

verejného osvetlenia počas nočných hodín, informovala starostka obce, že 15 domácností 

vyjadrilo nesúhlas s vypínaním a 92 domácností žiadalo o vypínanie verejného osvetlenia. 

Na základe dobropisu vystaveného spoločnosťou KOOR Východ, s. r. o. za rok 2022 

na spotrebu elektriny boli celkové náklady na 7598 kWh elektriny vo výške 1552,73 €, 

čo predstavuje mesačný náklad 129,394 € (preplatok za elektrinu bol 209,21 €). Od roku 2023 

platí obec preddavky na elektrickú energiu verejného osvetlenia vo výške 245,56 €. 
 

Pán poslanec Tokár vyjadril názor, že ak väčšina domácností súhlasila s vypínaním osvetlenia, 

malo by obecné zastupiteľstvo rešpektovať tento výsledok a zároveň to pre obec bude výhodné 

z finančného hľadiska, nakoľko dôjde k šetreniu. 
 

Prítomní obyvatelia obce vyjadrili svoj nesúhlas s vypínaním vereného osvetlenia. Pán Juraj 

Bukovič oponoval, že je zásadne proti vypínaniu osvetlenia v nočných hodinách. Spochybnil 

výsledky prieskumu, možnú manipuláciu s lístkami a vytkol tiež jednoduchosť vyhotovenia 

anketových lístkov. Pani Mgr. Horváthová dodala, že na lístku mali byť uvedené sumy, 

o ktorých informovala starostka obce obecné zastupiteľstvo na zasadnutí. 

Občania sa informovali, či je možné vypnúť osvetlenie v časti obce, napríklad na hlavnej ceste. 

Starostka uviedla, že to možné nie je a prečítala úryvok z komunikácie s firmou KOOR, z ktorej 

vyplýva, že obec nemá centrálny systém nastavenia regulácie, keďže regulácia bola nastavená 

priamo vo výrobe na základe požiadaviek obce. Pri opätovnom nastavení by bolo potrebné 

naprogramovať každé svietidlo samostatne, pričom prestavenie jedného svietidla by obec stálo 

37 € bez DPH.  
 

Pán Bukovič sa informoval, aký je mesačný nárast ceny za elektrickú energiu, na čo starostka 

obce odpovedala, že sa jedná o sumu približne 115 €. Starostka dodala, že v komunikácii 

s firmou KOOR sa ďalej uvádza aj podmienka, že pri vypnutí osvetlenia je obec povinná 

predložiť spoločnosti uznesenie zastupiteľstva, z dôvodu ochrany pred možnými vplyvmi, 

nakoľko by v danom čase obec pri vypnutom verejnom osvetlení preberala plnú zodpovednosť 

za bezpečnosť a ochranu majetku a osôb. 
 

Pani Katarína Burkovská sa zapojila do diskusie a uviedla, že na anketovom lístku tiež vybrala 

možnosť za vypínanie osvetlenia, pretože predpokladala, že dôjde k výraznejšej úspore. 

Po informáciách, ktoré odzneli, je ale opačného názoru a aj ona by bola za ponechanie 

osvetlenia počas nočných hodín. Pán poslanec Kiss vyjadril, že je tiež zásadne proti vypínaniu 

verejného osvetlenia, k čomu sa priklonil aj poslanec Pardon.  
 

Poslanci obecného zastupiteľstva po zvážení vyúčtovacej faktúry a zálohových platieb 

na elektrickú energiu prehodnotili možnú finančnú úsporu vyplývajúcu z vypínania verejného 

osvetlenia počas nočných hodín a jeho dopad na bezpečnosť v obci. 
 

Uznesenie OZ č. 46/10052023 – OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Rudná na základe vykonaného prieskumu v obci a po prehodnotení 

možnej finančnej úspory schvaľuje vypínanie verejného osvetlenia počas nočných hodín. 
 

Hlasovanie: 

Za:    

Proti:  3 Csaba Ádám, Márk Kiss, Benjamín Pardon 

Zdržal sa: 1 Erik Tokár  

Neprítomní: 1 Ing. Ján Rabas 
 

Uznesenie nebolo prijaté. 

V Rudnej, 10.05.2023       Ildikó Iglaiová 
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Poslanec Pardon sa opýtal na splatenie kontokorentného úveru prostredníctvom dotácie 

z Environmentálneho fondu. Starostka obce potvrdila, že tento úver sa vykryl financiami 

z dotácie a  úver na neoprávnené výdavky vo výške 43tis. € bude obec splácať od júna tohto 

roku po dobu 4 rokov s úrokovou sadzbou 0,1%. 
 

Poslanec Kiss sa ešte informoval k vykonanej revízii elektrických zariadení, v akom stave 

bola elektroinštalácia na futbalovom ihrisku doteraz. Starostka odpovedala, že revízna správa 

spred 4 rokov bola dobrá. Pán Bukovič namietol, že elektroinštalácia bola v rovnakom stave 

v tom období, ako je aj teraz a  do správy bolo možné napísať, že je vo vyhovujúcom stave 

i tento rok. 
 

Starostka obce otvorila diskusiu. 

Mgr. Horváthová sa prihlásila o slovo. Vytkla, že pri obhliadke materskej školy pri kontrole 

Environmentálnym fondom nebola prizvaná ona, dodávateľ, ani stavebný dozor. Starostka obce 

uviedla, že stavebný dozor bol pri kontrole prítomný celý čas a čo sa týka dodávateľa, 

Environmentálny fond nechcel, aby sa kontroly zúčastnil. Požadovali iba prítomnosť starostu 

a stavebného dozoru. Mgr. Horváthová oponovala, že mala požadovať jej prítomnosť, keďže 

ona bola pri prerábke a vedela by sa ku otázkam a nedostatkom vyjadriť. Starostka obce 

odpovedala, že kontrolnú skupinu na začiatku oboznámila so skutočnosťou, že pri prerábke 

nebola zúčastnená a svoje otázky majú smerovať na stavebný dozor, ktorý na prestavbu 

dohliadal a bol na stavbe prítomný. Mgr. Horváthová trvala na tvrdení, že mala byť prítomná 

a vedela by všetky vykonané práce odôvodniť, aby nedošlo ku komplikáciám a nevznikla 

by situácia, kedy Envirofond vytkol nedostatky. Starostka uviedla, že všetky nezrovnalosti 

a zistenia sú uvedené v správe z kontroly. Pani Mgr. Horváthová namietla, že by tieto zistenia 

vedela obhájiť. Tiež dodala, že nebola informovaná, ako dopadol výsledok kontroly- akú časť 

a  ktoré položky Envirofond preplatil. 

Mgr. Horváthová: V novembri, pri odchode nechalo bývalé vedenie obce na účte obce 55tis. €, 

ktoré by, v prípade znovuzvolenia, vykryli všetky neoprávnené výdavky a zvyšná suma by bola 

použitá z dotácie. Nakoľko po voľbách nastala zmena vo vedení obce, tieto prostriedky boli 

použité na odstupné a preplatenie dovoleniek bývalým zamestnancom. 

Starostka potvrdila, že obec vo výplatnom termíne zaplatila všetky tieto záväzky. 

Pani Mgr. Horváthová konštatovala, že za osočovanie a hanobenie jej dobrého mena, zváži 

kroky, ktoré podnikne v tejto veci. Nakoľko bolo rozširované tvrdenie, že obec je zadlžená, 

pričom aktuálna situácia, o ktorej na zastupiteľstve informovala starostka prítomných, bola 

priaznivá. Tiež uviedla, že zvyšná suma z faktúry pre SzTEL, vo výške 36tis. € mohla byť 

vyplatená zo spomínaných 55tis. € a nebolo by potrebné brať úver. Ďalej uviedla, že úver, ktorý 

obec má, nezaťaží rozpočet vo veľkej miere a keďže je škôlka kompletne zrekonštruovaná, 

všetko je v nej nové, želá si, aby takto fungovala ďalšie dlhé roky.   

Pani Mgr. Horváthová nadviazala na predošlé tvrdenie, že by mohla pri kontrole vysvetliť 

aj neuznaný kotol a ohrievač vody, čo starostka obce vyvrátila a uviedla, že aj napriek 

množstvu komunikácie s Environmentálnym fondom nebolo možné uznať tieto položky, 

v dodatku ku zmluve a tiež v prílohe ku faktúre boli uvedené iné typy zariadení a neobstálo 

ani tvrdenie samotného dodávateľa o vzniku administratívnej chyby. 

Pán Bukovič vyjadril nesúhlas, na základe čoho vedela starostka obce, ktoré položky nesedia, 

ak pri rekonštrukcii nebola. Starostka uviedla, že na mieste mala kontrolná skupina faktúru 

s položkami, ktorá bola súčasťou zmluvy, podľa ktorej bolo vykonávané porovnávanie reálne 

na mieste. Následne boli všetky nezrovnalosti spísané a uvedené v správe z kontroly, ktorú 

obdržala. Mgr. Horváthová oponovala, že počas jej následnej obhliadky a meraní, všetky 

radiátory sedeli na počty aj rozmery tak, ako boli uvedené vo faktúre. Fotodokumentáciu 

poslala starostke obce, ktorá ju následne poslala ďalej fondu, ale podľa jej slov zlyhala 

komunikácia.  
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Ku téme komunálneho odpadu a distribúcii štítkov do domácností pani Mgr. Horváthová 

na porovnanie prečítala sumy faktúr v mesiacoch február a marec za roky 2020-2023. Uviedla, 

že rozdiel v sumách, úspora nie je badateľná, pretože sa obyvatelia boja odpad vykladať a obec 

podporila vznik nelegálnej skládky v smere na baňu a za ihriskom. Tiež dodala, že doposiaľ 

obec vykazovala vysokú mieru separácie, posledný rok bola zaradená v kategórii 30-40%, 

čím sa obci podarilo dosiahnuť nižší poplatok za tonu odpadu. Aj napriek tomu sa fakturovaná 

suma za komunálny odpad neznižuje. Ďalej sa v súvislosti s distribúciou štítkov dotazovala, 

prečo má JUDr. Nagyová dva štítky na smetné nádoby, aj napriek tomu, že sa jedná 

o dvojčlennú domácnosť. Starostka vysvetlila, že štítok, ktorý dostala pani Nagyová k druhému 

domu, si nalepila na spomenutú smetnú nádobu, keďže pri druhom dome nádobu nevykladajú. 

Pri druhom dome platia poplatok, ktorý sa vzťahuje na vlastníctvo rodinného domu, teda im 

k tejto domácnosti prináleží štítok. Pani Mgr. Horváthová oponovala, že je tiež vlastníčkou 

ďalšej nehnuteľnosti v obci, teda má tiež nárok na druhý štítok. Starostka obce uviedla, že jej 

ďalší štítok neprináleží, keďže platí poplatok na základe trvalého pobytu, nie ako v uvedenom 

prípade, kde poplatok platí pán Nagy, ktorý, aj napriek tomu, že sa v obci nezdržiava, 

platí poplatok nakoľko je vlastníkom rodinného domu. Pani Mgr. Horváthová poukázala na to, 

že takíto vlastníci nehnuteľností majú rovnaké právo na štítok ako ktorákoľvek trojčlenná 

domácnosť, ktorá produkuje viac odpadu a kde môže nastať situácia, že im nestačí jedna smetná 

nádoba. Starostka obce odpovedala, že nárok štítkov bol schválený uznesením zastupiteľstva, 

na čo p. Mgr. Horváthová reagovala a vyjadrila názor, že niektorí obyvatelia sú zvýhodnení 

a môže dôjsť k požičiavaniu si štítkov. 
 

Ďalej sa p. Mgr. Horváthová dotazovala ako je to s vyplácaním starostkinej výplaty, 

na čo starostka odpovedala, že ako uviedla minule, výplata jej bola zadržiavaná do doby, kedy 

vyplatí odstupné bývalej starostke obce – p. Horváthovej, a jej výplata jej bola vyplatená 

po prevode finančných prostriedkov od Environmentálneho fondu. 
 

Mgr. Horváthová poukázala na možnosť požiadať úrad práce o finančnú podporu v rámci 

rôznych projektov a ich opatrení, čo obec aj využila a má možnosť pomocou prijatých 

pracovníkov zveľaďovať obec. Prostredníctvom týchto projektov má obec možnosť požiadať 

o pracovné oblečenie, náradie, koordinátora na daných pracovníkov, obec nemusí vynakladať 

vlastné finančné prostriedky na tieto výdavky, teda finančná situácia obce nie je zlá. Starostka 

odpovedala, že po pripísaní finančných prostriedkov na účet obce z Envirofondu, vysporiadaní 

projektu a vyplatení záväzkov obec nie je momentálne v zlej finančnej situácii. Pani Naďa 

Vanyová a pani Mgr. Horváthová poukázali na to, že informácie o rekonštrukcii materskej 

školy boli hlásené prostredníctvom obecného rozhlasu a bolo by vhodné vyhlásiť tiež 

ukončenie projektu. Nadväzujúc na tému údržby verejných priestranstiev uviedla 

p. Mgr. Horváthová, že obec má dostatok pracovníkov, prostredníctvom ktorých môže 

zabezpečiť kosenie a zber posypového materiálu po zimnej údržbe a má dbať na starostlivosť 

o tieto priestranstvá a vzhľad obce. Tiež žiadala, aby sa budúcu zimnú sezónu odpratávali 

chodníky v celej šírke, aby sa predchádzalo úrazom.     
 

Ďalší dotaz p. Mgr. Horváthovej sa týkal projektu Wifi pre Teba, kedy starostka obce 

informovala prítomných, že k realizácii dôjde v priebehu mesiaca júl a realizácia projektu musí 

byť ukončená do konca augusta. Bude potrebné presunúť niektoré naplánované body, keďže 

ich nie je možné umiestniť na daných miestach z dôvodu nedostupnosti elektrického vedenia. 
 

Ďalej sa p. Mgr. Horváthová opýtala na reklamné propagačné materiály o obci a ich distribúciu 

do domácností. V akom stave je dopracovanie dvojjazyčných textov o pamiatkach v obci, 

nakoľko ohľadne týchto vecí kontaktovala firma ju. Starostka informovala, že obec podklady 

spracúva a realizácia je plánovaná na jún. Pani Mgr. Horváthová dodala, že zásluhou bývalého 

vedenia na základe získaných preplatkov za plyn a elektrinu z minulého roka je možné 

realizovať doplatenie zvyšnej sumy vo výške 1.tis. € a dopracovanie spomínaných máp. 
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Dodala, že na trase náučného chodníka leží päť vyvrátených tabúľ. Starostka potvrdila, že tieto 

tabule sú zničené a v priebehu leta budú opravené.   
 

Ďalej sa p. Mgr. Horváthová informovala na vývoz žúmp z domácností, keďže si tieto 

fakturácie všimla na stránke obce. Starostka potvrdila, že je takáto možnosť, kedy obec objedná 

vývoz žumpy, táto služba je vyfakturovaná obci a následne to občania, ktorých sa vývoz týkal, 

vyplatia do pokladne obce. Prítomní obyvatelia si neboli vedomí tejto možnosti a vyjadrili 

záujem o využitie objednania vývozu prostredníctvom obce do budúcna. Tiež uvítali možnosť, 

že sa jedná o vývoz žúmp z dvoch domácností naraz. Túto skutočnosť potvrdil poslanec 

Ádám, ktorého sa zrealizované vývozy týkali, a uviedol, že vývoz vykonáva vodárenská 

spoločnosť autom o objeme asi 14 m3 za sumu 56 €. Pani Mgr. Horváthová požiadala obec 

o informovanie obyvateľov o tejto výhodnej možnosti. 
 

Pani Mgr. Horváthová sa spýtala na záhradný nábytok, ktorý obec získala prostredníctvom 

dotácie. Starostka potvrdila, že sa nachádza v obci- v parku a je potrebné ho rozmiestniť.  
 

Ďalej p. Mgr. Horváthová upozornila na to, že v rámci šetrenia elektrickej energie, by bolo 

vhodné vypínať osvetlenie – lampy pred obecným úradom. Poukázala tiež na fakt, že kostol 

v centre obce je naďalej osvetlený. Starostka odpovedala, že to bolo riešené na minulých 

zasadnutiach spolu s témou vypínania verejného osvetlenia a nakoľko osvetlenie bolo 

ponechané zapnuté, osvetlenie kostola sa ďalej neriešilo. 
 

Pani Mgr. Horváthová sa vrátila k téme revíznej správy a elektroinštalácie na futbalovom 

ihrisku a odporučila starostke vyžiadať tri cenové ponuky. 
 

Ku možnosti budovania kanalizácie v obci p. Mgr. Horváthová uviedla, že v decembri bola 

vyhlásená výzva, určená pre malé obce do 2tis. obyvateľov a bola možnosť požiadať o financie 

v rámci Mikroregiónu Turecká. Starostka obce informovala, že dňa 9.5. mala stretnutie 

s projektovým manažérom, ktorý tiež potvrdil, že v aktuálnych výzvach je stanovená 

podmienka preukázania počtu obyvateľov a zároveň uviedla, že mala aj rokovanie so starostami 

obcí Rakovnica a Rožňavské Bystré. Prítomní obyvatelia ďalej diskutovali aj o vodovode 

a s tým spojeným nízkym percentom napojenia domácností na verejný vodovod. 
 

Pán Karol Kohulák sa prihlásil o slovo a dotazoval sa, prečo ak bývajú v jednom rodinnom 

dome ako dve domácnosti s tromi členmi, majú nárok na 1 štítok na odpadovú nádobu. 

Starostka vysvetlila, že pri prijímaní uznesenia obec zisťovala postupy iných obcí, ktoré už 

takéto opatrenia prijali a kedy bolo potrebné stanoviť limity na počet členov. 
 

Ďalej p. Kohulák požiadal starostku, aby tabule, ktoré sú zničené, doniesla dole, nech sa 

nerozpadnú vplyvom dažďa. Starostka odpovedala, že na jar nebolo možné sa dostať 

na spomínané miesta, kvôli rozmočenému terénu a posledný týždeň sa pracovníci venovali 

príprave vatry. Akonáhle to bude možné, v mesiaci máj budú tabule znesené a poškodené časti 

budú vymenené.  
 

Pani Anna Szaniszlóová v diskusii uviedla, že starostka obce do obecného rozhlasu vyhlásila 

tvrdenie, že pri rekonštrukcii materskej školy došlo k sprenevereniu financií. Starostka obce 

toto tvrdenie rázne zamietla a dodala, že vyhlásenie má ešte stále k dispozícii v kancelárii. 

Pani Szaniszlóová vyjadrila svoj názor, že sa jedná o ohováranie, následne prečítala definíciu 

trestného činu ohovárania a dodala, že bývalá starostka obce bola poškodená v očiach 

verejnosti. Starostka obce sa ohradila, že v oznámení bola oznámená výška záväzku 

a neoprávnené náklady, ale výraz sprenevera neodznel.  
 

Ďalej p. Szaniszlóová k pretrvávajúcemu susedskému sporu uviedla, že na obhliadku 

v dohodnutý termín sa nedostavil žiaden z poslancov, preto svoju žiadosť urgovala na obci 

a tiež prostredníctvom mailu p. poslancovi Tokárovi. Bol stanovený náhradný termín, na ktorý 
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sa vedeli dostaviť dvaja z poslancov. Pani Szaniszlóovej bola doručená zápisnica z obhliadky, 

v ktorej boli nezrovnalosti v dátumoch, preto sa aj prostredníctvom mailu dotazovala na danú 

vec p. Tokára. Pán Tokár vysvetlil, že v zápise urobil preklep v dátume, čo ale nemení na veci, 

že sa obhliadky zúčastnili, stav preverili a všetky podnety p. Szaniszlóovej do zápisu uviedli, 

čo p. Szaniszlóová aj potvrdila. Tiež dodal, že bol aj u p. Kardosa, ale nakoľko sa dlhodobo 

zdržiaval v zahraničí, bolo potrebné s prešetrením počkať. Po obhliadke bola zápisnica 

s výzvou k náprave doručená jemu i do spisu na obecný úrad. Pani Szaniszlóová opäť namietla, 

prečo bol aj v odpovedi obce uvedený zlý dátum, na čo starostka obce uviedla, že nakoľko sa 

obhliadky nemohla zúčastniť, ako aj bolo uvedené v liste, podklady čerpala z predmetnej 

zápisnice, na čo pán Tokár opakovane uviedol, že sa jedná o spomínanú administratívnu chybu 

v dátume konania. Pani Szaniszlóová ešte dodala, že sa so svojou žiadosťou obráti na orgán, 

ktorý prešetrí postup obce, nakoľko nebolo vydané rozhodnutie s termínom na odstránenie 

zistených skutočností a finančným postihom v prípade ich nedodržania.  
 

Pán poslanec Pardon sa ešte opýtal na konkrétne umiestnenie spomínanej čiernej skládky 

v smere na baňu, či sa jedná o stavebný odpad, keďže ten už nahlásil aj na obecnom úrade. 

Pani Mgr. Horváthová odpovedala, že sa jedná o inú skládku, ktorá sa nachádza nižšie, pri ceste 

pod altánkom, v smere na Brzotín.  
 

Pán poslanec Kiss navrhol, že by bolo vhodné informovať obyvateľov aj o ukončení 

a vysporiadaní rekonštrukcie MŠ, že tento problém je uzavretý a vyriešený. Prítomní poslanci 

aj obyvatelia súhlasili s vyhlásením oznamu v rozhlase a tiež oznamu o možnosti vývozu žúmp 

prostredníctvom nahlásenia sa cez obecný úrad. 

Tiež navrhol prehodnotiť systém štítkov na odpadové nádoby na základe aktuálnych podkladov 

o vývoze komunálneho odpadu. Starostka súhlasila, že na nasledujúce zastupiteľstvo pripraví 

porovnania o množstve vyvezeného odpadu a fakturovaných sumách.  

 

K bodu  12. Záver 

Starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 19:40 hod.  

 

Zapísal/(a): Ing. Miriam Barnová – administratívny pracovník obce  

 

 

 

                              ....................................................     

                                                                          Ildikó Iglaiová    

           starosta obce 

Overovatelia:  

 

Erik Tokár           ......................................... 

 

Benjamín Pardon          ......................................... 

 

 

 

V Rudnej, 18.05.2023 


